
HRB-bestyrelsesmøde mandag den 30. oktober 2023 kl. 19.00 på BP  

Til stede: Ulrik Kjær, Hanne Stenvang, Chanette Bentsen, Anja Drewsen 

Afbud: Preben Guldberg, Michael Jakobsen.  Gæst til relevante punkter: Ingen 

1. Godkendelse af referat (14.august 2023). 

• godkendt  

2. Meddelelser fra formanden (Anja)  

• Det opleves mangel på hjælpere til stævner 

o Vi vil opfordre alle elever til at skrive sig op som eventuelle hjælpere og giver dem, der vil, et 

introduktionskursus, da vurderingen er at mange gerne vil hjælpe, men måske ikke tror de kan. Der 

laves et opslag hvor vi søger hjælpere til: 

▪ Dressur – skrivere og tastere 

▪ Spring – Speakere, tidtagere og tastere 

• Vi har fået tilbudt at deltage i et forskningsprojekt vedr. elevskolehestes trivsel. Ulrik tager denne opgave. 

• Der var en del skuffelse over at klubmesterskabet blev aflyst. Årsagen var for få tilmeldte. Det blev besluttet 

at flytte Klubstævnet til maj/juni og slå det større op. Undervisere m.fl. skal også aktives som budbringere for 

at få elever til at tilmelde sig.  

• Der skal holdes et møde vedr. skovridning. Hanne har kontakten. Vores areal er nedsat til en fjerdedel ifht. 

tidligere aftale – men prisen er ikke nedsat. 

3. Rapport fra kasserer (Hanne)  

• Regnskab 

o Kr. 59.000 på kontoen. Økonomien er ikke tilfredsstillende. NB - Hanne kommer med et overblik. 

o Hanne undersøger om et regnskabssystem til ridesporten kunne være noget for os. 

o Pga. nyt mobilepaygebyr skal fakturaer fremover betales via banken.  

• Fonde: 

o Ny elevhest – der søges igen. 

• Sponsorater: 

o  BP sponsorerer kr.25.000. 

o  Hanne laver oversigt over sponsorer. 

o Medlemstilgang: 

o Der er ikke overblik over medlemstilgang og afgang. Det skal vi have. Ulrik snakker med Pernille om 

en løsning ved medlemsregistrering. 

4. Rapport fra sponsorudvalget (Preben) – fraværende.  

5. Rapport fra stævneudvalget (Chanette). 

• Dressurstævne den 17. og 18. november. 

• Springstævne den 28. og 29. december. 

6. Bordet rundt  

• Dato for julefrokost er bestemt til den 15. december. Ulrik undersøger muligheden med Pernille. 

• Bøjlestativ i kantinen fungerer. 

• Ulrik opsætter køleskab i kantinen hvorfra der kan købes sodavand – selvbetjent via mobilepay. 

• Der skal findes en løsning på musikken til stævner. Ulrik forsøger at finde en MP3 afspiller og der skal laves en 

playliste af elever. 

• Hanne har valgt at stoppe som kasserer og stævnearrangør ved næste Generalforsamling. Hun forsætter dog 

i bestyrelsen et år mere. Hanne sender oversigt over opgaver mv. til Anja. 

• Chanette har besluttet at stoppe som stævnearrangør ved næste Generalforsamling. Hun sender ligeledes en 

oversigt over opgaver til Anja. 



• Det skal altså findes en kasser, en dressurstævnearrangør og en springstævnearrangør snarest. Anja laver et 

opslag for at finde ud af, om der er nogen i klubben som er interesserede. Ligesom vi tager kontakt til oplagte 

personer. 

• Pernille arbejder på forskellige tiltag for at styrke det sociale samvær i klubben. Det kan være månedlige 

fodboldkampe og lignende. Stor opbakning bordet rundt. 

 

Næste møde er ikke aftalt. 


